
CONSILIUL LOCAL GIURGIU

P R O C E S  - V E R B A L
încheiat astăzi, 01 noiembrie 2018,

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local

Prin Dispoziţia nr.1122 din 26 octombrie 2018 consilierii au fost invitaţi la şedinţa
ordinară a Consiliului local din data 01 noiembrie 2018, ora 1400, care are loc în sala de
şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51.

Prezenţi:

1. Sîrbu Mitică
2. Neacşu Lucian
3. Ciocîltan-Falan Corina Ionela
4. Nichita Tereza
5. Muscalu Ionel
6. Ilie Clement
7. Săndulescu Petronela Marinela
8. Dragomir Ion
9. Pălăngeanu Dunia
10.Sîrbu Adelina Veronica
11.Matei Mihai
12.Oprişan Gigi
13.Ţigănilă George
14.Pick  Ladislau
15.Ciulacu Mirela
16.Anghelescu Adrian Valentin
17.Vladu Alexandru
18.Cioacă Ionuţ
19.Ionescu Liviu-Ovidiu
20.Gâdea Gheorghe
21.Meclea Alina

Preşedinte de şedinţă este domnul Sîrbu Mitică, ales prin H.C.L. nr.355 din 29
august 2018.
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Domnul  consilier Sîrbu  Mitică:  Bună  ziua,  doamnelor  i  domnilor!  Începemși domnilor! Începem
edin a extraordinară de astăzi prin a ascultași domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta  imnul de stat al României. 

Vă mul umesc! Dau cuvântul doamnei Băiceanu pentru prezen ă.ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 20 de consilieri, este îndeplinit

cvorumul legal.
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Mul umesc! Înainte de a intra în ordinea de zi,ța extraordinară de astăzi prin a asculta

supun la vot procesul verbal din data de 08 octombrie 2018. Cine este pentru? 20 voturi
pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Supun la vot procesul verbal din data de 18 octombrie 2018. Cine este pentru? 20
voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Supun la vot procesul verbal din data de 25 octombrie 2018. Cine este pentru? 20
voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Pentru ordinea de zi de astăzi, a a cum a i fost informa i, avem un număr de 28 deși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
puncte i 3 puncte suplimentare pe care ni le va prezenta domnul primar.și domnilor! Începem

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri, a  vrea să vă supun aten iei,și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
suplimentarea ordinei de zi cu trei puncte suplimentare:
- proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar în sumă de 2.000
lei, doamnei Cărmăneci Dumitra din Giurgiu;
- proiect de hotărâre privind aprobarea stabilirii numărului de autoturisme  din parcul auto
propriu al Primăriei municipiului Giurgiu;
-  proiect  de hotărâre privind aprobarea prelungirii  duratei de folosin ă gratuită a uneița extraordinară de astăzi prin a asculta
locuin e către societatea Giurgiu Servicii  Locale S.A., îm insolven ă.ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta

A venit i doamna consilier Ciulacu Mirela – ora 14și domnilor! Începem 08.
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Supun  la vot ordinea de zi cu 28 de puncte plus

cele 3 suplimentare. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  1:  proiect  de  hotărâre  privind conferirea  titlului  de  „Cetăţean  de
Onoare al Municipiului Giurgiu” doamnei LILI BORISOVA GANCHEVA

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de învăţământ.
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil.
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Discuţii?
Domnul primar Barbu Nicolae: Înainte de discu ii, a a este protocolul, trebuie săța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem

dau  citire  expunerii  de  motive  care  a  stat  la  baza  acestei  propuneri,  pe  care  astăzi
încercăm i cu sprijinul dvs. să o tranformăm într-o hotărâre de Consiliu.și domnilor! Începem

Prin  solicitarea  înregistrată  la  Primăria  municipiului  Giurgiu  sub  nr.
47262/24.10.2018, domnul Ionel Muscalu, împreună cu domnul Emil Păunescu, Virgil
Pe anca,  Carmen Pe anca ,  Ianca Meca – Direc ia de Programe Europene, Ana Mariața extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Mîrzac, Georgiana Saltelechi, Victor Boiangiu i Petra erbănescu, recomandă i sus ineși domnilor! Începem Șerbănescu, recomandă și susține și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
acordarea  ”Titlului  de  cetă ean  de  Onoare  al  Municipiului  Giurgiu”,  doamnei  Lilița extraordinară de astăzi prin a asculta
Borisova Gancheva, având în vedere contribu ia deosebită pe care a avut-o în cre tereața extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
nivelului de dezvoltare a cooperării între cele două regiuni, Giurgiu i Ruse, prin cele 25și domnilor! Începem
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de proiecte europene câ tigate i  implementate cu succes, având ca i  zone de interesși domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem
cultura,  dezvoltarea  rurală,  cadrul  de  orientare  transfrontalieră  România-Bulgaria,
conservarea biodiversită ii, managementul de drumuri, dezvoltarea turistică, consolidareața extraordinară de astăzi prin a asculta
capacită ii opera ionale de a răspunde la situa ii de urgen ă, dar i în domeniul educa iei,ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
sportului i tineretului, de promovare a căr ii i  artei pe cele două maluri ale Dunării,și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
reabilitarea infrastructurii rutiere, cât i despre istorie, tradi ie, democra ie, sunt tot atâteași domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
argumente care întăresc expunerea de motive.

De asemenea, statul român, prin ambasadorul său de la Sofia, i-a acordat Diploma
pentru 140 de ani de Rela ii Diplomatice dintre România i Bulgaria. La aceasta se poateța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
adăuga  i  alte  distinc ii,  dar  cele  mai  importante  sunt  mărturiile  scrise  în  proiecte  iși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
rapoarte care valoarează milioane de euro.

Din anul 2002 face cunoscut ora ul i jude ul Giurgiu în presa locală i na ionalăși domnilor! Începem și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
din Bulgaria i devine autorul unui ghid al Bucure tilor în limba bulgară, dar i al uneiși domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem
căr i despre presa din România, în limba română.ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Lili Borisova Gancheva i-a dedicat jumătate din via ă cooperării transfrontaliereși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Giurgiu-Ruse,  revenindu-i  meritul  acestor  colaborări  între  institu iile  administra iei,ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
culturii, educa iei, promovării artei i valorilor perene în cele două comunită i.ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Pentru  aceste  merite  i  pentru  prestigiul  adus  municipiului  Giurgiu,  propunși domnilor! Începem
ini ierea proiectului de hotărâre cu următoarea titulatură:ța extraordinară de astăzi prin a asculta

”Proiect  de  hotărâre  privind  conferirea  titlului  de  „Cetăţean  de  Onoare  al
Municipiului Giurgiu” doamnei LILI BORISOVA GANCHEVA”.

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Mul umesc, domnule primar! ța extraordinară de astăzi prin a asculta Discuţii?
Domnul consilier Muscalu Ionel: Este o onoare să vorbesc astăzi în deschiderea

edin ei i pentru acest subiect, pentru că întradevăr, după cele pe care le-a i expus deja,și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Lili  Gancheva,  a a  cum  o  cunoa tem  to i  sau  majoritatea  giurgiuvenilor,  esteși domnilor! Începem și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
giurgiuveanca noastră dragă i care mai mult de 20 de ani, chiar ac ionează pentru maiși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
binele comunită ilor noastre, Giurgiu i Ruse.ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem

De atâ ia  ani  o  cunoa tem, fie de la  Primărie,  pentru că de fapt  aici  a începutța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
această colaborare, fie de la Consiliul Jude ean Giurgiu, fie chiar la foruri mai înalte,ța extraordinară de astăzi prin a asculta
unde de fiecare dată a vorbit foarte bine despre Giurgiu, de fiecare dată a vorbit foarte
bine despre Ruse. De fiecare dată, de fapt a vorbit despre această cre tere a niveluluiși domnilor! Începem
chiar  i  de  trai  în  anumite  domenii,  iar  multe  dintre  lucrurile  acestea,  sigur  că  i  seși domnilor! Începem
datorează  alături  de  compartimentele  de  specialitate,  fie  din  Prefectura  Ruse,  fie  din
Consiliul Jude ean Giurgiu sau din Primăria municipiului Giurgiu. Echipe de oameni auța extraordinară de astăzi prin a asculta
lucrat alături de ea i fără ea, adesea ar fi fost mult mai greu sau poate imposibil.și domnilor! Începem

Ideea aceasta, cred că este una salutară, de a deveni cetă ean de onoare. Cred că oța extraordinară de astăzi prin a asculta
surprinde i cred că astăzi, plină de emo ie, Lili Gancheva, după ce va primi votul tuturorși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
consilierilor din această sală, va fi fericită i cred că nu se a tepta la lucrul acesta.și domnilor! Începem și domnilor! Începem

Am fost martor, nu vreau să mai spun alte lucruri decât ce a i spus dvs., pentru căța extraordinară de astăzi prin a asculta
a i fost extrem de atent la detalii i am fost martor anul trecut, când înso ind delega iața extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Bibliotecii de la Sofia pe stradă, i s-a oprit ma ina. A făcut o pană de baterie sau ceva deși domnilor! Începem
genul acesta i imediat giurgiuvenii au sărit să o ajute pe Lili Gancheva, că era de-a lor.și domnilor! Începem

i  atunci  am zis:  femeia asta,  chiar  e foarte cunoscută,  dacă oamenii  de pe stradă seȘerbănescu, recomandă și susține
opresc să o ducă, să o ajute, să o plimbe cu ma ina lor, să-i dea contact, că era zăpadăși domnilor! Începem
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afară, era frig i a a mai departe. Înseamnă că merită acest titlu cu vârf i îndesat, nu doarși domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem
pentru că o cunoa tem noi, ci pentru că a adus foarte multe servicii în toate domeniileși domnilor! Începem
enumerate de dvs. aici, comunită ii noastre giurgiuvene.ța extraordinară de astăzi prin a asculta

O felicit deja i cred că ve i fi în asentimentul meu să o votăm pe Lili Gancheva cași domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
i cetă ean de onoare al municipiului Giurgiu. și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Alte discuţii?
Doamna consilier Pălăngeanu Dunia:  Pentru că  suntem în momente  alese  atât

pentru doamna Lili Gancheva, cât i pentru ora ul nostru, i pentru Consiliul Local, amși domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem
transformat gândurile mele într-un mesaj pe care vreau să i-l adresez distinsei doamne iși domnilor! Începem
să-mi da i voie să-l citesc.ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Îmi  face  o deosebită  plăcere,  atât  în  calitate  de consilier  local,  cât  i  cadru deși domnilor! Începem
cultură,  să  felicit  pe  distinsa  doamnă  i  prietenă  de  peste  trei  decenii,  Lili  Gacheva.și domnilor! Începem
Adevărată ambasadoare neobosită a promovării prieteniei i colaborării transfrontaliereși domnilor! Începem
Giurgiu-Ruse, nu doar în plan cultural, ci i în diverse alte sectoare din comunitate, undeși domnilor! Începem
a militat  pentru scrierea de proiecte,  pentru parteneriate  viabile,  cât  i  implementareași domnilor! Începem
acestor  proiecte  cu  caracter  transfrontalier  pentru  regiuni  aflate  la  grani a  România-ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Bulgaria, dar i la fluviul Dunărea, care ne leagă  i ne inspiră.și domnilor! Începem și domnilor! Începem

Titlul de cetă ean de onoare al municipiului Giurgiu cu care va fi investită astăzi,ța extraordinară de astăzi prin a asculta
este cu prisosin ă meritat, fiind o profundă recunoa tere a activită ii domniei sale, prința extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
care a lăsat de-a lungul anilor o amprentă inconfundabilă în dezvoltarea noastră comună
transfrontalieră  a  ora ului  Giurgiu,  a  promovării  imaginii  acestuia  pretutindeni,și domnilor! Începem
contribuind la consolidarea prieteniei deosebite între ora ele i ările noastre, cunoa tereași domnilor! Începem și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
istoriei, culturii i tradi iilor acestora. Felicitări!și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Alte discuţii?
Domnul primar Barbu Nicolae: Pe lângă gândurile bune care i se adresează, sunt

câteva întâmplări, sunt câteva ac iuni care m-au marcat de-a lungul acestor 6-7 ani deța extraordinară de astăzi prin a asculta
activitate i care au fost la baza i  fundamentul acestei ini iative demarate de domnulși domnilor! Începem și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
consilier Muscalu i sus inută de atâ ia oameni de cultură i nu numai.și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem

În 23-24 iunie 2012, la investirea mea ca primar în această sală, prima perosană cu
care luam contact vis-a-vis de rela ia România-Bulgaria, Giurgiu-Ruse, era Lili Ganchevața extraordinară de astăzi prin a asculta
înso ită de viceguvernatorul districtului Ruse, domnul Marinov. i care îmi transmitea oța extraordinară de astăzi prin a asculta Șerbănescu, recomandă și susține
căldură pe care nu o mai întâlnisem la oamenii de altă na ionalitate, că sunt alături de noi,ța extraordinară de astăzi prin a asculta
ca i municipalitate, sunt alături de municipiului Giurgiu, că-mi transmite toate gândurileși domnilor! Începem
bune  i  în  orice  moment  să  tiu  că  la  Ruse,  voi  avea  pe  cineva  care  nu doar  va  fiși domnilor! Începem și domnilor! Începem
translator, ci va fi omul de legătură, omul care să vibreze odată cu mine la toate ac iunileța extraordinară de astăzi prin a asculta
care le vom face împreună cu municipiul Ruse.

Multe întâmplări avem i multe ipostaze i cum spunea domnul consilier Muscalu,și domnilor! Începem și domnilor! Începem
sunt printre ultimii oameni sau printre cei din urmă care au cunoscut-o pe Lili Gancheva.
Lili Gancheva este româncă! Chiar dacă este de na ionalitate bulgară, sufletul este român.ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Am întâlnit foarte mul i români care au vorbit urât despre România, au vorbit urât despreța extraordinară de astăzi prin a asculta
ceea ce înseamnă ara noastră i am întâlnit oameni străini care au vorbit de bine. i amța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem Șerbănescu, recomandă și susține
întâlnit pe Lili Gancheva care chiar pune suflet în ceea ce face i am exemplificat o parteși domnilor! Începem
din ac iunile la care a participat i pe care le-a sus inut, dar partea sufletească nu o întreceța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
nimeni vis-a-vis de respectul pe care îl are fa ă de România, respectul care îl are fa ă deța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
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Giurgiu, fa ă de giurgiuveni, fa ă de cei cu care a lucrat i cu care sunt sigur va lucra ița extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem și domnilor! Începem
cred că această galerie a cetă enilor de onoare se înobilează cu Lili Gancheva.ța extraordinară de astăzi prin a asculta

În  an  centenar,  vom  mai  avea  pentru  luna  decembrie,  celebrită ile  i  valorileța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
noastre în toate domeniile, care nu sunt i nu au fost declara i cetă eni de onoare, vor fi,și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
printr-un gest de rapara ie, în anul cenenarului, să le acordăm acest titlu pentru că merită.ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Au adus foarte multe lucruri i au contribuit foarte mult la imaginea, la valoarea i lași domnilor! Începem și domnilor! Începem
respectul acestui ora  vis-a-vis de tot ce înseamnă lucrurile în ara aceasta. Felicitări încăși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
o dată i a tept votul consilierilor.și domnilor! Începem și domnilor! Începem

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Dacă nu mai sunt discu ii, ța extraordinară de astăzi prin a asculta supun la vot proiectul de
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Să consemnăm că a sosit i doamna Ciulacuși domnilor! Începem
Mirela. Au fost 21 de voturi pentru.

Domnul primar îi înmânează titlul de cetă ean de onoare. ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Domnul primar Barbu Nicolae:  Consiliul  Local  al  municipiului  Giurgiu,  pentru

contribu ia la prestigiul Municipiului Giurgiu în plan local, na ional i  interna ional ița extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
pentru cre terea nivelului de cooperare i dezvoltare în cadrul Asocia iei Euroregiuneași domnilor! Începem și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Giurgiu – Ruse, se acordă titlul de cetă ean de onoare al municipiului Giurgiu, doamneița extraordinară de astăzi prin a asculta
Lili Borisova Gancheva.

Doamna Lili Borisova Gancheva: Am emo ii! Îmi cer scuze în primul rând, dacăța extraordinară de astăzi prin a asculta
am i gre eli când vorbesc. De obicei sunt obi nuită să vorbesc mult i repede.și domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem

În  primul  rând,  să  vă  mul umesc  domnule  primar,  să  vă  mul umesc  tuturorța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
membrilor Consiliului Local pentru această onoare. Pentru mine este o surpriză, crede i-ța extraordinară de astăzi prin a asculta
mă! Nu tiu unde sunt, între cer i pământ. O să am nevoie de pu in timp să-mi dau seamași domnilor! Începem și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
ce se  întâmplă pentru că nu mă a teptam.  Eu am lucrat  i  o să  mai lucrez,  a a  cumși domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem
majoritatea dintre voi mă cunoa te i. În primul rând mul umesc, nu numai dvs., domnuleși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Barbu i Consiliului Local, mul umesc tuturor institu iilor, tuturor oamenilor cu care amși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
avut contact, cu care am avut rela ii i nu enumăr lista, pentru că lista va fi prea lungă ița extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem și domnilor! Începem
mi-e frică să nu scap pe cineva i să-l supăr. Vreau să vă spun din suflet că aici mă simtși domnilor! Începem
ca româncă, mă simt ca giurgiuveancă, mă simt ca acasă. Vă simt ca familia mea!

 Mul umesc din suflet! Nu vreau să vă in pentru că am auzit că ave i prea lungăța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
ordinea de zi. Vă mul umesc, adevărat din suflet, vă rămân la dispozi ie. i dacă nu văța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta Șerbănescu, recomandă și susține
supăra i,  în primul rând am vrut să vă spun că cel  mai important  pentru mine a fostța extraordinară de astăzi prin a asculta
această încredere pe care am primit-o. Cel mai greu s-a lucrat să ajung să ave i încredereța extraordinară de astăzi prin a asculta
în mine i bineîn eles recunoa terea pentru eforturile i tot ce am făcut pentru a se apropiași domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem și domnilor! Începem
ambele, nu popoare, e prea mult, dar ambele comunită i în euroregiunea noastră.ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Vreau să-mi permite i să dedic această onoare so ului meu care va fi foarte i tareța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
mândru, dacă vedea ce se întâmplă. Vă mul umesc din suflet! Vă iubesc!ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Punctul 2:  proiect de hotărâre privind aprobarea alocării  din bugetul local a
sumei  de  12.090  lei,  pentru  achiziţionarea  cadourilor  oferite  salariaţilor  în
beneficiul copiilor cu ocazia sărbătorilor de iarnă - Crăciunul

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
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Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi a
Statului  de Funcţii  ale Aparatului de specialitate  al  Primarului  Municipiului
Giurgiu i Direc iei de Eviden ă a Persoaneiși Direcției de Evidență a Persoanei ției de Evidență a Persoanei ției de Evidență a Persoanei

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  4:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  modificării  i  completăriiși Direcției de Evidență a Persoanei
Regulamentului de Organizare i Func ionare al Aparatului de specialitate alși Direcției de Evidență a Persoanei ției de Evidență a Persoanei
Primarului Municipiului Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  5:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea unei  Conven ii  întreției de Evidență a Persoanei
Municipiul Giurgiu i  societatea Giurgiu  Servicii   Locale S.A. în insolven ă,și Direcției de Evidență a Persoanei ției de Evidență a Persoanei
reprezentând plata cheltuielior pentru serviciile prestate de furnizori la clădirile
aflate în incinta Stadionului „Marin Anastasovici”

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
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Punctul 6:  proiect de hotărâre privind  stabilirea ajutorului de la bugetul local
pentru  încălzirea  locuinţei  cu  energie  termică  în  sistem  centralizat  a
consumatorilor vulnerabili pentru sezonul de încălzire 01 noiembrie 2018 – 31
martie 2019

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de servicii publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  7:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  acordării  unui  sprijin
financiar în sumă de 3.000 lei, doamnei Mirea Carmen din Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de învăţământ.
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil.
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  8:  proiect  de  hotărâre  privind  emiterea  avizului  Consiliului  Local
Giurgiu pentru desfă urarea activita ilor de prestări servicii  funerare de cătreși Direcției de Evidență a Persoanei ției de Evidență a Persoanei
S.C. FUNERARE KPY S.R.L., cu sediul social în Municipiul Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de servicii publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Discuţii?
Domnul consilier igănilă GeorgeȚigănilă George : Aici, la acest punct, am ceva de obiectat. Sunt

de acord cu această firmă să- i desfă oare activitatea, dar un singur lucru: să nu expunăși domnilor! Începem și domnilor! Începem
acele sicrie la vedere. Adică să le expună în fa a magazinului.ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Domnul  primar  Barbu Nicolae:  Haide i  să  vă spun pentru ce  a  fost  nevoie  deța extraordinară de astăzi prin a asculta
această hotărâre. S-a modificat legea cimitirelor! Noi nu-i aprobăm acum desfă urareași domnilor! Începem
activită ii comerciale de vânzare a sicrielor, ci activitatea de îmbălsămare, de transport,ța extraordinară de astăzi prin a asculta
serviciile necesare. Mai nou, în noua lege sau modificările aduse legii, toate aceste unită ița extraordinară de astăzi prin a asculta
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sunt obligate să se autorizeze prin hotărâre de Consiliu Local. i prin această hotărâre deȘerbănescu, recomandă și susține
Consiliu Local, dacă a i observat, sunt trecute toate obliga iile care le au conform legii.ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Deci, el în acest moment, activitatea lui este, pe lângă verificările pe care le aveau de la
DSP i celelalte entită i, în acest moment ei trebuie să se autorizeze, să îndeplineascăși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
toate cerin ele i prin Consiliul Local. Deci, noi nu discutăm de activitatea lui comercialăța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
de  vânzare  de  sicrie  i  alte  lucruri.  Aceea  e  o  activitate  care  e  reglementată  de  altăși domnilor! Începem
legisla ie i oricum, nu are cum să pună pe domeniu public pentru că acel trotuar  esteța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
domeniu public. Ca să expună pe domeniu public trebuie să ceară dreptul pe altă lege.
Deci, nu va avea acest lucru.

Domnul consilier igănilă GeorgeȚigănilă George : Să nu expună la vedere, că vă da i seama…ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Domnul primar Barbu Nicolae: O dată i o dată, trebuie  să ne obi nuim cu gândul!și domnilor! Începem și domnilor! Începem

Cu cât îl vezi mai des, cu atât te obi nuie ti.și domnilor! Începem și domnilor! Începem
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 09: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului local de
venituri şi cheltuieli pe anul 2018 şi rectificarea Listei de Investiţii aferente

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  10:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea suplimentării  Bugetului
centralizat  al  instituţiilor  publice  finanţate  integral  sau  parţial  din  venituri
proprii şi subvenţii pe anul 2018

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 11:  proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public
în domeniul privat al Municipiului Giurgiu  a unor panouri solare în vederea
dezafectării

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  12:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea reglementării  situa ieiției de Evidență a Persoanei
juridice a unui teren situat în Municipiul Giurgiu, includerea în Nomenclatorul
stradal i atribuirea de denumireși Direcției de Evidență a Persoanei

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  13:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  modificării  Hotărârii
nr.273/29.07.2015  privind  modificarea  şi  completarea  inventarului  bunurilor
care  fac  parte  din  domeniului  public  al  Municipiului  Giurgiu,  înscrise  în
Hotărârea  Consiliului  Local  al  Municipiului  Giurgiu  nr.135/26.08.1999
modificată  şi  completată  prin  Hotărârea  Consiliului  Local  al  Municipiului
Giurgiu nr.76/16.05.2002 privind însuşirea inventarului bunurilor care aparţin
domeniului public al Municipiului Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  14:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  trecerii  unui  teren  din
domeniul  privat  în  domeniul  public  al  Municipiului  Giurgiu  i  alipirii  unorși Direcției de Evidență a Persoanei
terenuri situate în intravilanul Municipiului Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
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Punctul  15:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  transmiterii  în  folosin ăției de Evidență a Persoanei
gratuită  către  Parohia  „Sfin ii  Martiri  Brâncoveni”  a  unui  teren  situat  înției de Evidență a Persoanei
intravilanul Municipiului Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Discuţii?
Domnul consilier Ilie Clement: Sunt în Consiliu i nu partip la vot.și domnilor! Începem
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 16:  proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare
către  societatea  Giurgiu  Servicii  Locale  S.A.  în  insolvenţă,  a  Lacului  de
agrement  „PRIETENIA”  în  suprafaţă  de  1,2  ha,  situat  în  intravilanul
Municipiului Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  17:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea includerii  în  inventarul
domeniului public al Municipiului Giurgiu a unor obiecte de investiţii situate în
Municipiul Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  18:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  acordării  unui  sprijin
financiar în sumă de 8.000 lei, doamnei Delea Laurenţia din Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
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Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a
acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de servicii publice.
Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz

favorabil.
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  19:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  reglementării  situa ieiției de Evidență a Persoanei
juridice  a  unui  imobil  situat  în  Municipiul  Giurgiu,  Bulevardul  Bucure ti,și Direcției de Evidență a Persoanei
nr.138

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de urbanism.
Domnul  consilier Ionescu  Ovidiu-Liviu:   Comisia  de  urbanism a  acordat  aviz

favorabil.
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  20:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  modificării  Anexei  la
Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.397/27.09.2018 privind
numirea  reprezentanţilor  Consiliului  Local  al  Municipiului  Giurgiu,  în
Comisiile  de  evaluare  şi  asigurarea  calităţii  educaţiei  ale  unităţilor  de
învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de învăţământ.
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil.
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Discuţii?
Domnul consilier Opri an Gigișan Gigi : Nu particip la vot.
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 20 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 21:  proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării Regulamentului
referitor  la  modalitatea  de  acordare  a  drepturilor  cuvenite
copiilor/elevilor/tinerilor cu cerin e educa ionale speciale şcolarizaţi în sistemulției de Evidență a Persoanei ției de Evidență a Persoanei
de învăţământ preuniversitar de stat din Municipiul Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de învăţământ.
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Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil.
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  22:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea delegării  către  Centrul
Cultural Local „Ion Vinea” Giurgiu,  a organizării   manifestărilor sub egida
„CENTENAR ROMÂNIA 100 - 1918-2018”, cu prilejul împlinirii a 100 de ani
de  la  eliberarea  ora ului  de  armata  franceză  condusă  de  Generalul  Henriși Direcției de Evidență a Persoanei
Mathias Berthelot la data de 10 noiembrie 1918

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de învăţământ.
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil.
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
Domnul primar Barbu Nicolae:  Domnilor consilieri, vă adresez pe această cale

invita ia  de  a  participa  la  acest  eveniment.  Nu  ne  putem  mândri  cu  foarte  multeța extraordinară de astăzi prin a asculta
evenimente dedicate centenarului, nu am avut prea multe evenimente care să marcheze
centenarul anul acesta, poate anul următor, poate în anii următori, dar, acesta este chiar
un eveniment care trebuie onorat la cel mai înal nivel. Vom avea participan i din parteața extraordinară de astăzi prin a asculta
Ambasadei  Republicii  Franceze,  va  fi  o  defilare,  prezentare  la  muzeu.  Vom  avea  o
întâlnire  în  sala  de Consiliu  i  sunte i  invita i,  domnilor  consilieri  să  face i  parte  dinși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
această echipă care marchează evenimentul respectiv i apoi vom merge în parcul Alei,și domnilor! Începem
defilare i tot ceea ce ine de împlinirea a 100 de ani de la eliberarea ora ului Giurgiu.și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem

Vă  adresez  pe  această  cale,  atât  consilierilor,  cât  i  cetă enilor  din  municipiulși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Giurgiu, să fie prezen i la aceste ac iuni pentru că este un eveniment care trebuie marcat.ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Este un eveniment care ne onorează i nu numai acest lucru, dar Giurgiu a fost i esteși domnilor! Începem și domnilor! Începem
domnul Păunescu, cred, primul ora  eliberat de armata franceză?și domnilor! Începem

Domnul Păunescu Emil: i singurul!Șerbănescu, recomandă și susține

Punctul 23: proiect de hotărâre privind mandatarea împuternicitului Consiliului
Local al Municipiului Giurgiu în Adunarea Generală a Societă ii Administra iației de Evidență a Persoanei ției de Evidență a Persoanei
Zonei Libere Giurgiu S.A. pentru analiza i aprobarea Planului de Administrareși Direcției de Evidență a Persoanei
al  Societă ii  Comerciale  Administra ia  Zonei  Libere  Giurgiu  S.A.,  înției de Evidență a Persoanei ției de Evidență a Persoanei
integralitatea sa

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de
hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  24:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea rectificării  Bugetului  de
venituri şi cheltuieli pe anul 2018 al  Societă ii Comerciale Administraţia Zoneiției de Evidență a Persoanei
Libere Giurgiu S.A.

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  25:  proiect  de  hotărâre  privind aprobarea indicatorilor  tehnico-
economici, pentru obiectivul de investi ii „Desfiin are clădire Bloc D - Istru”ției de Evidență a Persoanei ției de Evidență a Persoanei

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Alte discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  26:  proiect  de  hotărâre  privind îndreptarea  unei  erori  materiale
cuprinsă  în  Anexa  2  la  Hotărârea  nr.306/26.07.2018  a  Consiliului  Local  al
Municipiului  Giurgiu  privind  aprobarea  documentaţiei  pentru  organizarea
licitaţiei publice deschise, cu strigare, pentru vânzarea unor bunuri rezultate în
urma  desfiinţării  instalaţiei  „FERRY  BOAT”  construcţie  specială  şi  care
aparţine domeniului privat al Municipiului Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut în
valoare de 4.684.000 lei, în conformitate cu prevederile Ordonan ei de Urgen ă ației de Evidență a Persoanei ției de Evidență a Persoanei
Guvernului  nr.89/2018  privind  unele  măsuri  fiscal-bugetare  i  pentruși Direcției de Evidență a Persoanei
modificarea i completarea unor acte normativeși Direcției de Evidență a Persoanei

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
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Domnul consilier Sîrbu Mitică: Discuţii?
Domnul primar Barbu Nicolae:  Vreau să argumentez acest  împrumut. În 2002-

2003 au fost transferate toate CET-urile i cum s-au mai numit ele, în Bucure ti – Radetși domnilor! Începem și domnilor! Începem
i alte instala ii i centrale termice, către administra iile locale. i a fost dată o lege, oși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta Șerbănescu, recomandă și susține

Hotărâre de Guvern, cu men iunea că diferen a între pre ul de referin ă i pre ul efectiv alța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
acelei centrale va fi suportat de la bugetul statului i s-a suportat de la bugetul statuluiși domnilor! Începem
până în 2008-2009. În 2009-2010, CET-ul a fost transferat către Primărie. El a fost la
Consiliul Jude ean, apoi transferat către Primărie. i în to i ace ti ani, am primit bani deța extraordinară de astăzi prin a asculta Șerbănescu, recomandă și susține ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
la Ministerul Dezvoltării, de la bugetul de stat, această diferen ă. 4 milioane, 4 milioaneța extraordinară de astăzi prin a asculta
jumătate, depinde de consumul anului precedent estimat pentru anul în curs. Singurul an
în care nu am primit bani a fost 2015. O fi vreo întâmplare că era ministru tot domnul
Teodorovici? Nu cred! S-a spus că nu e normal ca o parte din ară care nu are încălzire săța extraordinară de astăzi prin a asculta
nu primească bani i  o parte care are încălzire să primească bani. Drept urmare, lua iși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
credit! i nu ne-a fost simplu atunci să luăm un credit de Trezorerie, cu o dobândă ce-iȘerbănescu, recomandă și susține
drept, la vremea respectivă destul de bună fa ă de pia ă i am trecut i anul următor.ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem și domnilor! Începem

2016 – guvern tehnocrat, am primit bani. 2016 – guvern social-democrat, am primit
bani. 2018 -  onor, tot domnul Teodorovici- ministru, ne trimite tot pe acela i lucru, săși domnilor! Începem
compensăm această  diferen ă pe pre ul de referin ă i  pre ul efectiv, prin contractareața extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
unui credit. Numai că, pe pia a bancară Primăria Giurgiu ia credit cu 0,8 plus robor, peța extraordinară de astăzi prin a asculta
pia a na ională, Trezorerie, cu 2, 2 i ceva plus robor. Nu am să merg până mai departe.ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
Noi am făcut demersurile necesare, am revenit de fiecare dată. Am făcut această hotărâre
de Consiliu, să avem garan ia că vom avea sursele financiare cu care să cumpărăm gazulța extraordinară de astăzi prin a asculta
necesar, ca să asigurăm întreaga cantitate pentru iarna aceasta i a teptăm, dacă vom fiși domnilor! Începem și domnilor! Începem
inclu i i noi, într-o Hotărâre de Guvern să primim bani de la guvern. Dacă nu, vom puneși domnilor! Începem și domnilor! Începem
în aplicare această hotărâre de Consiliu i vom merge mai departe pentru că, nevoia esteși domnilor! Începem
de a achizi iona gaz înainte de a începe iarna. Altfel, vom sta, mai avem gaz, nu maița extraordinară de astăzi prin a asculta
avem gaz, pornim, nu pornim. Când dă frigul nu- i mai  vinde nimeni gaz pentru că,ța extraordinară de astăzi prin a asculta
cre te consumul i trebuie să avem această certitudine că am cumpărat în avans gazulși domnilor! Începem și domnilor! Începem
natural pentru întreaga iarnă 2018-2019.

Domnul  consilier Sîrbu  Mitică:  Mul umim,  domnule  primar,  pentru  precizărileța extraordinară de astăzi prin a asculta
făcute! Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este
pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  28:  proiect  de  hotărâre  privind încheierea  ofertei  de  vânzare  a
ac iunilor  de inute  de  Municipiul  Giurgiu  la  Societatea  Comercială  APAției de Evidență a Persoanei ției de Evidență a Persoanei
SERVICE S.A. Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
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Punctul  S01:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  acordării  unui  sprijin
financiar în sumă de 2.000 lei, doamnei Cărmăneci Dumitra din Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de învăţământ.
Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil.
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
Domnul primar Barbu Nicolae: Aici a  avea o singură completare. Am asiguratși domnilor! Începem

pentru anul 2018 prin buget, suma de 300.000 lei. Deci, 3 miliarde au fost pentru sprijine
financiare. Am fost deschi i i vă mul umesc pentru asta, pentru votul dvs., către toateși domnilor! Începem și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
cererile sau aproape toate cererile care au fost, care au întrunit condi iile i care au pututța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
fi asigurate. Pentru că, cereri au fost cu mult mai multe decât am avut în acest moment,
am avut posibilitatea să asigurăm.

Din acest moment anun  că bugetul s-a terminat. Am aprobat ultimii 2.000 de leița extraordinară de astăzi prin a asculta
pentru că am zis să nu mai vin luna următoare cu 2.000 de lei. Această ultimă hotărâre,
după ce am făcut execu ia bugetului, ni s-a spus că mai avem 2.300 i ceva de lei. Ceruseța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
4.000  de  lei,  am  dat  2.000  de  lei  i  cu  acest  ultim  proiect  de  hotărâre,  terminămși domnilor! Începem
prevederile bugetare pentru sprijine financiare. Ele vor veni în continuu i cu cât vineși domnilor! Începem
iarna  i  perioada  grea,  oamenii  nu  mai  au  posibilită i  materiale  să- i  asigureși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
medicamentele.  Pentru  că  tot  timpul  am  dat  bani  pentru  interven ii  chirurgicale,ța extraordinară de astăzi prin a asculta
medicamente i pentru între inerea sănătă ii, comisia de la DAS i dvs., în comisiile deși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
specialitate, au fost alese cazurile cele mai grave din cele mai grave. i în general, ceaȘerbănescu, recomandă și susține
mai gravă maladie e aceea care o ti i cu to ii, nu a  vrea să o mai anun  acum, dar, mareași domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
majoritate au mers către sus inerea financiară a medicamenta iei necesare pentru cât seța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
poate rezolva pentru această boală.

De aceea am vrut să fac anun ul că în acest moment prevederi financiare nu maița extraordinară de astăzi prin a asculta
sunt i vreau să vă spun  că nici surse financiare de suplimentare nu mai avem. Suntemși domnilor! Începem
într-un gol financiar de bani de la bugetul de stat care trebuiau să ne vină anul acesta, de
aproape 10 miloane de lei. 100 de miliarde aveam dreptul să-i încasăm pe anul acesta iși domnilor! Începem
din varii motive ni s-a spus că nu am primit nimic la rectificarea din august i sunt fermși domnilor! Începem
convins că nu vom primi nici la rectificarea din noiembrie pentru că au schimbat regula
jocului, în timpul jocului i nu ne mai încadrăm.și domnilor! Începem

Eu vă mul umesc pentru faptul că a i fost deschi i i a i sus inut aceste hotărâri deța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
sprijine  financiare.  Mă  bucur  că  oamenii,  până  la  urmă  ar  trebui  să  în eleagă  i  săța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
aprecieze că, din pu inul pe care l-am avut, ne-am îndreptat i către suferin a dumnealor.ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Am fost alături, am vibrat alături de dumnealor i i-am ajutat i financiar, dar efectiv dinși domnilor! Începem și domnilor! Începem
acest moment discutăm de ianuarie-februarie anul viitor când vom avea un nou buget. Eu
vă mul umesc, încă o dată!ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Domnul  consilier igănilă  GeorgeȚigănilă George :  Vrem  să-i  mul umim  doamnei  directorța extraordinară de astăzi prin a asculta
Bănescu pentru munca pe care a prestat-o alături de colgii pe care îi tim cu to ii. iși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta Șerbănescu, recomandă și susține
întradevăr un lucru enorm, de a merge la cetă ean, de a vede că întradevăr este nevoie…ța extraordinară de astăzi prin a asculta
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Domnul primar Barbu Nicolae: Eu zic să-i mul umi i i domnului doctor Pick, căța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
face parte  din acea  comisie  i  din timpul  liber  pe care  îl  are  foarte,  foarte  limitat,  ași domnilor! Începem
participat la toate edin ele i a avut un cuvânt vis-a-vis de, nu de gravitatea până la urmăși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
a cazului respectiv, ci de întrunirea condi iilor legale de a asigura acea finan are de sprijința extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
financiar.

Punctul  S02:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  stabilirii  numărului  de
autoturisme  din parcul auto propriu al Primăriei municipiului Giurgiu

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 

Punctul  S03:  proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  prelungirii  duratei  de
folosin ă gratuită a unei locuin e către societatea Giurgiu Servicii  Locale S.A.,ției de Evidență a Persoanei ției de Evidență a Persoanei
îm insolven ăției de Evidență a Persoanei

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei juridice.
Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.  
Domnul consilier Sîrbu Mitică: Raportul comisiei de buget-finanţe.
Doamna  consilier Săndulescu  Petronela  Marinela:  Comisia  de  buget-finanţe  a

acordat aviz favorabil. 
Domnul consilier Sîrbu Mitică:  Discuţii?  Dacă nu sunt,  supun la vot proiectul de

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 21 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 
Pe ordinea de zi mai avem:
Analiza activităţii Direcţiei Poliţiei Locale a Municipiului Giurgiu, pe trimestrul III

2018. A i avut-o prezentată pe tabletă.ța extraordinară de astăzi prin a asculta

 DIVERSE:

Domnul consilier Muscalu Ionel: Zicea domnul primar pu in mai devreme că s-auța extraordinară de astăzi prin a asculta
făcut pu ine lucruri referitor la Centenar, dar una dintre chestiunile pe care Consiliul localța extraordinară de astăzi prin a asculta
Giurgiu pentru ca majoritatea copiilor din Giurgiu să simtă române te i patriotic, a fostși domnilor! Începem și domnilor! Începem
aceea de a vota aici în Consiliu o hotărâre prin care majoritatea acestora se duc la Muzeul
Na ional, Muzeul Na ional de Istorie, lucru care cred, că îi ajută pe fiecare dintre ei săța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
simtă i române te i să simtă i Centenarul cum se cuvine.și domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem

Noi am avut la Muzeu mai multe activită i legate de Centenar, dar nu vreau săța extraordinară de astăzi prin a asculta
vorbesc despre ele aici i despre ini iativa Consiliului Local despre care am spus. E unși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
lucru  bun  i  mă  bucur  că  în  an  Centenar  majoritatea  elevilor  din  liceele  i  colileși domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem
giurgiuvene, pot  să vadă acolo ni te expozi ii extraordinare dedicate Centenarului. Leși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
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tim, le-am văzut i  întradevăr sunt cele care marchează la nivel profund, patriotic iși domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem
sentimental, dacă vre i a a românesc, această extraordinară întâmplare a fiin ei na ionaleța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
române ti: România mare.și domnilor! Începem

Pe de altă parte, cu certitudine, această perioadă a colii altfel care se întâmpla înși domnilor! Începem
luna noiembrie, mul i vor continua să meargă acolo. Din ce în ce mai mult vor merge lața extraordinară de astăzi prin a asculta
Bucure ti, cu atât mai pu ini au venit la Muzeul din Giurgiu. A a că la anul poate vorbimși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
de o ini iativă, să-i aducem la Muzeul din Giurgiu.ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Domnul primar Barbu Nicolae: A  vrea să completez această remarcă a dvs.. Ideeași domnilor! Începem
a fost foarte bună! Mă bucur că a i îmbră i at-o i sus inut-o. Se încearcă să se transfereța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
anumite disfunc ionalită i la nivelul colii către administra ia locală i dacă nu tii i nu aița extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem
informa ia, nu po i lua măsuri. Când ai informa ia i iei măsurile, î i dai seama că poate săța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
fie rea inten ie sau  poate să  fie  neglijen ă sau poate  să  fie  alte interven ii.  Pentru căța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
toamna aceasta a fost lungă i cred că va fi i o iarnă frumoasă i au avut posibilitateași domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem
colile să meargă în număr mai mare, să- i trimită copii decât au preconizat. Au zis: vineși domnilor! Începem și domnilor! Începem

luna noiembrie, o să fie urât, nu mergem că o să fie frig. Dar au fost zile atât de frumoase
încât eu am cerut i noi, executivul, am cerut tuturor colilor să ne facă o listă cu ce eleviși domnilor! Începem și domnilor! Începem
vor  merge în  toamna aceasta,  urmând ca diferen a  de elevi  să  meargă  din primăvarața extraordinară de astăzi prin a asculta
anului viitor până la încheierea anului colar, să se împartă pe semestrul I i semestrul II.și domnilor! Începem și domnilor! Începem

i am primit o listă cu număr maxim pe fiecare coală, un număr maxim de elevi. AmȘerbănescu, recomandă și susține și domnilor! Începem
stabilit ce nevoi financiare au, ce trebuie să plătim, am asigurat sursele financiare i amși domnilor! Începem
trimis  sursele  financiare  la  coli  ca  să  tim că  am scăpat  de  griji  i  am rezolvat  iși domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem
dumnealor să- i facă contractele cu firmele.și domnilor! Începem

M-am trezit acum, i niciodată să nu te joci cu sufletul unui copil sau să-i promi iși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
ceva i  să nu te ii  de cuvânt,  în care anumi i copii de la o clasă care erau trecu i iși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
profesorul  sau învă ătorul respectiv,  dirigintele respectiv,  stabilise să meargă în primața extraordinară de astăzi prin a asculta
etapă, să li se spună că nu mai pute i să merge i că nu ne-a dat Primăria bani i nu maița extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
putem să plătim. Ori, lucrul acesta este cel mai urât lucru! Să speculezi o chestie politică,
administrativă sau incapacitatea organizatorică, transferând către sufletul unui copil!

Nu am să spun numele colii, nu am să spun! Am cerut la ai mei să verifice pe cineși domnilor! Începem
a trecut, să văd primele liste, ce clase au zis că vor merge. Dar să ajungă un primar să se
implice într-o problemă organizatorică a unei coli sau să implici negativ Primăria, că-iși domnilor! Începem
mai simplu să spui unui copil că nu ne-a dat bani i nu am cum să te trimitem i pe tine iși domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem
că nu o să mai pleci, că această ac iune e doar pentru copiii nevoia i, nu pentru to i!ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Încerc să mai spun o dată, am comunicat acum prin acel mijloc care îl avem la
dispozi ie, catalogul electronic, în care am trimis părin ilor situa ia exactă pe coli, cumța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
au mers, cum nu au mers i banii care le-am dat i ce am cerut. Ca să nu mai transfereși domnilor! Începem și domnilor! Începem
asupra  administra iei,  asupra  Consiliului  Local,  aceste  lucruri  urâte  în  organizareața extraordinară de astăzi prin a asculta
dumnealor.

Dar oricum, ideea este foarte bună i o să vă rog luna viitoare, după ce vom publicași domnilor! Începem
pe site i apropo de treaba aceasta, domnule consilier, v-am văzut foarte aplicat pe tot ceși domnilor! Începem
înseamnă actele administrative ale Primăriei i chiar vă mul umesc. Nu putem să le timși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
pe toate i  expertiza fiecăruia dintre dvs. în domeniu trebuie să- i spună cuvântul asuprași domnilor! Începem și domnilor! Începem
acestor  hotărâri  de  Consiliu.  Vom  posta  pe  site-ul  Primăriei  proiectul  cu  nivelul
impozitelor i taxelor pentru anul 2019. El va fi postat în câteva zile, mai sunt câtevași domnilor! Începem
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lucruri de pus la punct.  Acum, partea de procent e simplă de reglementat.  Mai avem
partea aceasta de scutiri, mai avem partea de reglementări care au apărut în anul acesta iși domnilor! Începem
trebuie să le adaptăm, cu regulament. 

i mai e acea ini iativă pe care am luat-o tot văzând exemplul unor ări, dar acoloȘerbănescu, recomandă și susține ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
exemplul venea dintr-un patriotism individual, dintr-un patriotism local i mai pu in dinși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
ceva impus. Ani de zile am rugat societă ile comerciale, magazine, institu ii, institu iileța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
nu că sunt obligate, ca măcar de ziua na ională să arboreze steagul na ional. Nu costăța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
mult!  Costă  20-30 de lei,  depinde  ce calitate  i  ce  mărime e  acel  steag.  i  am găsitși domnilor! Începem Șerbănescu, recomandă și susține
în elegere la câ iva, la foarte mul i sau la marea majoritate, deloc.ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Anul acesta vreau să vin cu o, dacă nu se poate benevol, haide i să-i sprijinim. ița extraordinară de astăzi prin a asculta Șerbănescu, recomandă și susține
atunci  am  zis  că  cei  care- i  arborează,  tocmai  dintr-o  dorin ă,  pentru  că  nu  putemși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
achizi iona noi steagurile ca să le dăm i ei să le pună. Nu avem voie să facem acestța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
lucru! i atunci încercăm, am cerut impactul financiar, e nu mai mult de 40-50 de mii deȘerbănescu, recomandă și susține
lei pe un an de zile, maxim. Eu am luat la nivelul imobilelor i la nivelul impozitelor. Săși domnilor! Începem
acordăm, primesc  10% bonifica ie  pentru faptul  că  plătesc înainte,  până la 31 martieța extraordinară de astăzi prin a asculta
întreaga sumă i să le asigurăm o bonifica ie de 1%. Vom veni cu acest  proiect  lunași domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
viitoare, deci să treacă prin dezbaterea publică. 1% ca să- i arboreze timp de un an de zileși domnilor! Începem
steagul României. Deci, cum să zic, dintr-o obliga ie morală a fiecărui român de a aveața extraordinară de astăzi prin a asculta
un steag acasă, de a-l arbora într-o zi na ională, într-o zi de însemnătate mare. ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Până la urmă este simbolul nostru na ional i este acel simbol pentru care i-au datța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem și domnilor! Începem
via a fără să pună în balan ă dacă trebuie, ce are acasă i ce n-are acasă i ce a lăsat înța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem și domnilor! Începem
bătătură, mii i mii i zeci de mii de oameni. i e bine, cum am plecat cu copiii ca săși domnilor! Începem și domnilor! Începem Șerbănescu, recomandă și susține
înve e istorie,  nu citind,  ci  participând interactiv la o vizită la muzeu, eu zic că vomța extraordinară de astăzi prin a asculta
merge  u or,  u or  i  cu  cetă enii,  să  facă  acest  gest  minim de  respect  fa ă  de  tot  ceși domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta
înseamnă sentimentul  nostru na ional.  Am văzut  la Barcelona  steagul  Cataloniei,  maița extraordinară de astăzi prin a asculta
pu in cel  al  Spaniei,  dar  steagul Cataloniei  era peste  tot.  Dar am văzut în Turcia!  Înța extraordinară de astăzi prin a asculta
Turcia, oriunde te duci, începând de la intrarea în ară. i a i observat că a i aprobat i amța extraordinară de astăzi prin a asculta Șerbănescu, recomandă și susține ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta și domnilor! Începem
ridicat patru catarge cu patru steaguri destul de mari, în punctele importante ale ora ului:și domnilor! Începem
în vamă, în port, la intrarea în ora  i în centrul ora ului. i lucrurile acestea trebuie săși domnilor! Începem și domnilor! Începem și domnilor! Începem Șerbănescu, recomandă și susține
rămână! Eu vă mul umesc pentru tot!ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Domnul consilier igănilă GeorgeȚigănilă George : Vroiam totu i, domnule primar, să mul umimși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta
Poli iei Locale pentru serviciile făcute în 2018.ța extraordinară de astăzi prin a asculta

Domnul primar Barbu Nicolae: Asta se face la sfâr it de an!și domnilor! Începem
Domnul  consilier Sîrbu  Mitică: Declar  închisă  edin a,  vă  mul umesc  pentruși domnilor! Începem ța extraordinară de astăzi prin a asculta ța extraordinară de astăzi prin a asculta

participare i vă doresc o zi bună în continuare!și domnilor! Începem
Şedinţa se încheie la ora 1500.

P R E Ş E D I N T E,

                   Sîrbu Mitică                              SECRETAR,
     

                                     Băiceanu Liliana                   ÎNTOCMIT,
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           Stanciu Violeta
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